
Muistio  
 
Sivistyslautakunnan järjestämä kuntalaiskuulemistilaisuus päätöksen valmistelua varten /Jokiraitin 
koulu Matkanivan yksikkö 
 
Paikka: Matkanivan koululla tiistaina 19.9.2024 kello 18–19. 
 
Paikalla: työryhmän jäsenet: Veli Tirilä, Ari Sarpola, Sami Oja, Tatu Oja ja Saara Komulainen sekä 
koulun henkilökuntaa, kyläläisiä ja huoltajia yhteensä 25 henkilöä.  
 
Sivistyslautakunnan pj. Veli Tirilä avasi kuulemistilaisuuden ja toivotti läsnäolijat tervetulleiksi. 
Sivistysjohtaja Ari Sarpola esitteli Matkanivan yksikön mahdollisen lakkauttamisen taustatietoja ja 
kertoi prosessin etenemisestä ja aikatauluista.   
 
Asioita, jotka nousivat esille keskustelun kuluessa 

• Koulukuljetuksiin toivottiin parannuksia, linja-autovuoroja lisää 
• Linja-autovuorot järkeviksi, koulujen aloitusajat tarkasteltava 
• Todettiin, että kiinteistöjen ylläpitokustannukset jäävät kaupungille koulun lakkauttamisessa  
• Koulun sulkemisella on vaikutusta kyläläisten hyvinvointiin 
• Salivuoroja ei saada 
• Tasa-arvo kylien välillä, toteutuuko? 
• Lähikiikuntapaikkojen säilyminen kylillä turvattava 
• Kaikki oppilaat eivät siirry Juho Oksalle, osa oppilaista tulee siirtymään Lehtopään kouluun 

  
 
Muistion vakuudeksi,  
 
Saara Komulainen 
 


